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L'Ajuntament de Puigcerdà demana 
disculpes per les “disfuncions” en el servei 
de recollida de residus 

L'Ajuntament de Puigcerdà ha demanat disculpes als veïns i veïnes per les 

“disfuncions” en el servei de recollida de residus que ha patit el municipi aquests 

primers dies d'octubre. Des del consistori han explicat que a partir de l'1 d'octubre, 

una nova empresa ha assumit la recollida d'escombraries a tota la comarca, però a 

Puigcerdà aquest servei continua sent gestionat per la mateixa empresa 

concessionària que ho feia fins al 30 de setembre i aquest canvi d'empresa ha 

generat alguns problemes en certs punts del municipi. Això s'ha degut, en part, a la 

necessitat de modificar alguns els contenidors, així com canviar-ne la ubicació en 

alguns casos.  

Des de l'Àrea de Medi Ambient de l'Ajuntament de Puigcerdà han insistit en que 

estan treballant per resoldre el problema de manera urgent i poder millorar el 

servei. 

Recordem que aquest mes d'octubre, el Consell Comarcal de Cerdanya ha iniciat 

el període de transició cap a aquest nou model de gestió de residus a tota la 

comarca, excepte a la seva capital. Des de l'ajuntament de Puigcerdà han explicat 

que s'està avançant en la redacció del projecte per a la nova concessió del servei i 

que el nou model anirà en sintonia amb el que tindran la resta de municipis 

cerdans, és a dir, contenidors intel·ligents i sistema porta a porta.  

També estudien premiar aquells veïns que facin un correcte reciclatge dels 

residus. 

L'Ajuntament espera poder licitar el servei de recollida durant el primer semestre 

del 2025. 
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